
Poté, co stávající ředitelka mateřské 
školy Ilona Novotná odešla do předčas-
ného starobního důchodu, vypsala obec 
v letošním roce výběrové řízení na no-
vou ředitelku. Do konkurzu se přihlásily  
4 účastnice, ze kterých pak vhodnou kan-
didátku vybírala odborná komise. Ředi-
tele mateřské školy vybírá sedmičlenná 
komise složená například ze zástupců 
zřizovatele (obce), Zlínského kraje, České 
školní inspekce či psychologa z pedago-
gicko-psychologické poradny. 

Zájemkyně o práci ředitelky měly za úkol 
představit komisi svou koncepci rozvoje, 
prokázat své znalosti v oboru pedagogi-
ky a fungování mateřské školy a ukázat se 
jako osobnost.

Nakonec komise doporučila zvolit 
za novou ředitelku paní učitelku žijící  
v Morkovicích a zřizovatel (obec) ji ná-
sledně do funkce potvrdil. Jenže vybra-
ná uchazečka s omluvou oznámila, že 
do funkce ředitelky dřínovské mateřinky 
nenastoupí, a obec tak oslovila druhou  
v pořadí, paní Lenku Měrkovou, dlouho-
letou učitelku místní školky. 

„Zároveň děkujeme paní Iloně No-
votné za její dlouholetou práci a přínos 
pro dřínovskou mateřinku a přejeme jí 
spoustu zdraví, elánu a energie, aby si za-
slouženého odpočinku užila co nejvíce,“ 
poděkoval za zřizovatele místostarosta 
Karel Surý.

pokračování na str. 2

DŘÍNOVSKÁ ŠKOLKA MÁ NOVOU ŘEDITELKU, 
JE JÍ LENKA MĚRKOVÁ

SLOVO MÍSTOSTAROSTY
Milí spoluobčané,

po řadě měsíců odmlky, způsobené co-
vidovou pandemií a v další době i ča-
sově náročnými investicemi v různých 
částech obce, vydáváme Dřínovský 
zpravodaj. Jeho hlavním cílem je infor-
movat vás, obyvatele, o nejdůležitěj-
ších událostech z Dřínova. Dozvíte se  
o plánech obecního zastupitelstva, 
jaké investice budeme realizovat,  
o kulturních a sportovních akcích,  
o výsledcích fotbalových zápasů, cho-
du mateřské školy a činnosti našich 
spolků. Osobně věřím, že další pravi-
delné vydání zpravodaje 2x ročně už 
nebude ničím a nikým komplikováno. 

První nejdůležitější zprávou je, že 
Dřínov bude mít patrně v srpnu no-
vého starostu. Toho zvolí zastupitel-
stvo obce na svém veřejném zasedání. 
Než se tak stane, jsem vedením obce 
pověřený já, jako 1. místostarosta.  
2. místostarostou se stal zkušený Mi-
roslav Štěpánek, který v zastupitelstvu 
pracuje už 20 let. Stalo se tak poté, co 
nový starosta Jan Kiza, zvolený po ko-
munálních volbách v říjnu loňského 
roku, rezignoval k 30. červnu na svoji 
funkci. 

Naší další snahou bude stabilizovat 
obec, rozběhnout připravované pro-
jekty a pokračovat v rozvoji Dřínova. 

Společně přecházíme do druhé polo-
viny léta. Pro mnohé je to nejkrásněj-
ší roční období, hlavně pro děti, které 
jsou dočasně zbavené školních povin-
ností. 

Přeji vám, aby to letošní léto bylo ve 
vašich vzpomínkách období radost-
ných událostí a krásných a nezapome-
nutelných zážitků.

Karel Surý

Oslavy 100 let Sokola a 90 let fotbalového klubu se konaly v loňském roce. Více 
na straně 6. 

www.drinov.cz4/2023

Dřínovský
zpravodaj
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OPRAVA MATEŘSKÉ ŠKOLY BUDE MÍT SOUDNÍ DOHRU 
S DODAVATELSKOU FIRMOU

Z DOTACE SE ZAKOUPILA 
PROFESIONÁLNÍ MYČKA, 
NÁDOBÍ A KONTEJNERY

BC. LENKA MĚRKOVÁ
– vystudovala gymnázium v Kyjově a Vyšší pedago-

gickou školu v Kroměříži
– dodělala si bakalářský titul na fakultě Humanitních 

studií UTB ve Zlíně, obor učitelství pro mateřské 
školy

– v Mateřské škole Dřínov pracuje s přestávkou  
6 let a 3 měsíce

– má zkušenosti také jako sociální pracovnice  
a vychovatelka domova mládeže

Budova mateřské školy po-
třebovala generální rekon-
strukci. Ve špatném stavu 
byly krovy, střešní krytina, 
bylo potřeba nainstalovat 
železobetonový věnec, vy-
měnit staré plynové kotle 
na hranici životnosti za nové 
kondenzační, zateplit obvo-
dový plášť budovy a pořídit 
rekuperační jednotku. Pro-
jekt na opravy měla obec už 
připravený a podařilo se jí 
získat dotaci z Operačního 
programu Životního prostře-
dí z Ministerstva životního 
prostředí. Tím pádem obci 
nic nebránilo vypsat výběro-
vé řízení na dodavatele, kte-
rým se s cenou 6 411 000 Kč 
stala firma EKONST, s. r. o.,  
z Holešova. Jediným krité-
riem byla nejnižší nabídnu-
tá cena a stavbu provázela 
spousta problémů, které se 
táhnou do dneška. 

Podle smlouvy firma práce 
zahájila 1. července 2021 s tím, 
že dokončené měly být do kon-

ce září téhož roku. Obec doda-
vateli stavby předala staveniště 
dokonce 14 dnů před termí-
nem, aby se eliminovaly případ-
né změny počasí, které jsou ty-
pické pro nadcházející podzim.  
Technickým dozorem stavby se 
stal Eduard Šober.

Průběh oprav se začal kom-
plikovat již v první polovině 
smluvené dodací lhůty, kdy 

zástupce obce společně s tech-
nickým dozorem začali důrazně 
poukazovat na nedostatečný 
počet pracovníků dodavatel-
ské firmy. Dalším negativem 
bylo zjištění, že praskliny ve 
stávající fasádě byly mnohem 
závažnější, než předpokládal 
projekt. Obec proto povolala 
zkušeného statika, který roz-
hodl o nápravném opatření. 

To znamenalo, že se posunul 
termín dokončení stavby na  
27. října 2021 a navýšení 
ceny díla o 316 000 Kč. K  datu  
27. října 2021 však nic nena-
svědčovalo, že dodavatel může 
stavbu okamžitě předat zpět 
objednateli v  bezvadném sta-
vu. Fakt, že i další měsíce bude 
muset školka vyučovat v  alter-
nativních prostorách obecní-
ho úřadu se sníženým počtem 
žáků, jen navyšoval již vzniklé 
emoce. Závěr celé stavby se pak 
neobešel bez účasti právních 
zástupců obou stran. Dílo firma 
obci předala až počátkem led-
na 2022. Obec Dřínov v souladu 
s péčí řádného hospodáře a pro-
střednictvím právního zástup-
ce vystavila dodavateli sankční 
pokutu, plynoucí ze smlouvy, ve 
výši 868 000 Kč. Na účet obce 
dorazilo od firmy EKONST, s. r. o., 
„jen“ 201 000 Kč s  uznáním 
prodlení v plnění pouze ve výši  
10 dnů.  Případ tak bude mít pa-
trně soudní dohru.

text: Miroslav Štěpánek

Dřínov je součástí Mikroregionu Morkovsko. Jedná se  
o dobrovolné sdružení obcí, které leží na Morkovsku. Cí-
lem je společně postupovat v některých záležitostech, 
jako je svoz komunálního odpadu, řešení obecních vyhlá-
šek, pořádání cyklistické akce Společně za krásami mik-
roregionu, školení starostů a účetních a také předávání si 
informací a zkušeností. 

Naposledy obce společně žádaly o dotaci na nové kontejnery 
na separovaný odpad či na vybavení kulturních zařízení. 

„Díky dotaci jsme zakoupili profesionální rychlomyčku, která 
špinavé nádobí umyje během dvou minut. Bude sloužit na ve-
řejné akce tak, aby se lidé nemuseli zdržovat neustálým mytím 
nádobí. 

Zároveň jsme z dotace dostali i nové nádobí a 5 nových kon-
tejnerů,“ uvedl místostarosta Miroslav Štěpánek. 

Obec tak opět ušetřila finanční prostředky, které nemusela hra-
dit ze svého rozpočtu.                                     text: Jana  Hlavinková

Obec Dřínov
děkuje za práci bývalému starostovi

Mgr. Janu Kizovi, 

který k 30. 6. 2023 rezignoval na svoji funkci.

Post starosty zastával od října 2022 
do konce června 2023.
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OPRAVILA SE NÁBŘEŽNÍ HRÁZ RYBNÍKA VRCHŇÁKU, HROZILO JEHO VYLITÍ 
MEZI DOMY

Koncem měsíce června 2019 
byla po dvou velkých bouř-
kách zjištěna rozsáhlá verti-
kální prasklina betonové hrá-
ze rybníka. 

Podle inženýra Marténka 
z firmy Agroprojekt PSO, s. r. o.,  
z Brna a Tomáše Mozoly z firmy 
Vodovody a kanalizace Kromě-
říž, a. s., se jednalo o vznik hava-
rijní situace. Při destrukci hráze 
totiž hrozilo vylití cca 1600 ku-
bíků vody ústící do obydleného 
území s možnou škodou na ma-
jetku občanů v řádu desítek mi-
lionů korun. Zastupitelstvo obce 
se sešlo přímo u rybníka a roz-
hodlo o okamžitém vylovení ryb  
a vypuštění celého rybníka, a to  
z bezpečnostních důvodů. 

Celé tři roky trvalo, než obec 
zajistila peníze na opravu. Získání 
dotace nebylo možné z důvodu 
napojení odtoku z rybníka do 
místní kanalizace, a tak se akce fi-

nancovala z obecního rozpočtu. 
Situaci usnadnilo, že Dřínov měl 
na opravu hráze rybníku už při-
pravený projekt. Výběrové řízení 
na dodavatele vyhrála firma B.H.S. 
Bohemia, a. s., z Prahy s částkou  
6 104 00 Kč. Práce trvaly od čer-
vence do konce září loňského 
roku. Technický dohled prováděl 
Vladislav Pokorný ze Zborovic. 
Subdodavatelsky se na pracích 
podílela místní firma SMONT 
building s. r. o., pod vedením 
Břetislava Schaffera.

Nad rámec projektu zastupi-
telstvo odsouhlasilo investici 
do odtěžení nezávadného se-
dimentu a vyskládání přírod-
ních břehů rybníka lomovým 
kamenem s  frakcí 300 mm.  
O samotnou úpravu břehů 
se pak postarali dobrovolníci 
z naší obce.

text: Jana  Hlavinková,
foto: Miroslav Štěpánek
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UŽ DVA ROKY MOHOU OBYVATELÉ VYUŽÍVAT MULTIFUNKČNÍ HŘIŠTĚ

ZASTUPITELSTVO ČELILO TRESTNÍMU OZNÁMENÍ, BÝVALÝ STAROSTA DVĚMA

Obec chtěla obyvatelům na-
bídnout kompletní sportov-
ní vyžití, a proto přichystala 
projekt na stavbu multifunkč-
ního hřiště. S žádostí o dotaci 
se podařilo uspět až na po-
třetí, a to ještě tak, že se obec 
z náhradníků dostala mezi 

podpořené. Multifunkční hři-
ště se vedle fotbalového po-
stavilo v roce 2021. 

Firma Sport Construction,  
a. s., z Prahy, která výběrové řízení 
vyhrála, se pustila do práce. Po 
odstranění orniční vrstvy půdy 
provedla tlakovou zkoušku pláně. 

To znamená, že změřili, jestli má 
podloží dostatečnou únosnost 
pro multifukční hřiště. Zkouška 
odhalila, že podloží není dosta-
čující, firma však výsledky nebrala 
dostatečně vážně a chtěla pokra-
čovat v práci. Tehdejší starosta  
a technický dozor investora Pavel 

Ševčík však další počínání dělníků 
zastavili a trvali na tom, aby se 
podloží zpevnilo a mělo projek-
tem stanovenou únosnost. 

Cena prací se sice prodraži-
la o 243 592,99 Kč, podloží je 
však podle technických norem. 
V souvislosti se stavbou multi-
funkčního hřiště došlo k překo-
pání fotbalového hřiště na šířku 
a mezi střídačkami se nainsta-
loval nový elektrický rozvaděč, 
který se v budoucnu využije pro 
osvětlení hřiště. 

Multifunkční hřiště mohou 
využívat všichni obyvatelé  
z Dřínova k hraní kolektivních 
her, ať už se jedná o badminton, 
nohejbal, volejbal, basketbal, 
tenis a další sporty. 

Celková cena za hřiště činila  
2 384 123,99 Kč, z toho 1 588 328 Kč 
pokryla dotace z Ministerstva 
pro místní rozvoj ČR.

text: Miroslav Štěpánek

Budova bývalé sýpky „vy-
nesla“ zastupitelům ve vo-
lebním období 2018–2022 
trestní oznámení a býva-
lému starostovi Miroslavu 
Štěpánkovi dokonce dvě. Ta 
podal majitel dřínovského 
zámku JUDr. Jaroslav Jakub 
Sviták. Měl za to, že obec při 
prodeji sýpky nepostupo-
vala v souladu se zákonem,  
a že Miroslav Štěpánek zne-
užil pravomoc úřední osoby. 
Trestní oznámení prověřo-
vala Policie ČR i právníci Mi-
nisterstva vnitra ČR a došli  
k závěru, že se žádný trestný 
čin nestal. 

Spor začal zchátralou sýpkou 
Trestní oznámení podal  

v 2. polovině roku 2020 majitel 
dřínovského zámku JUDr. Ja-
roslav Jakub Sviták. Stalo se tak 
po veřejném zasedání obecního 
zastupitelstva, které se konalo 
v červnu 2020. Na něm se řešil 
prodej bývalé sýpky. Obec Dří-

nov už nějakou dobu zvažovala, 
zda bude do staré zchátralé sýp-
ky investovat 1,5 milionu korun 
na nutné opravy, nebo zda ji 
prodá. Po diskuzi s odborníky se 
vedení obce nakonec rozhodlo, 
že sýpku prodá a závěr prode-
je řádně zveřejnila na úředních 
deskách. Nabídku ve stanovené 
lhůtě obecnímu úřadu doručil 
pouze jeden zájemce, a to firma 
SMONT building s. r. o., zastou-
pená Břetislavem Schafferem. 
Na zasedání zastupitelstva, kde 
se prodej schvaloval, byl příto-
men i majitel dřínovského zám-
ku pan Sviták, který v  minulosti 
o sýpku projevoval zájem, avšak 
ve zveřejněném termínu žád-
nou nabídku nepodal. V rozpra-
vě, před samotným hlasováním 
o prodeji, začal vyhrožovat čle-
nům zastupitelstva, že pokud 
bude návrh prodeje schválen fir-
mě SMONT building s. r. o., bude 
si stěžovat a přijaté usnesení 
zastupitelstva napadne pro jeho 
nezákonnost. Tehdejší starosta 

Miroslav Štěpánek ujistil přítom-
né, že obec Dřínov postupovala 
v naprostém v  souladu se Zá-
konem o obcích 128/2000 Sb.,  
a prokazatelně tak splnila veš-
keré podmínky, které zákon na-
řizuje. 

Za prodej sýpky čelili zastu-
pitelé trestnímu oznámení 

JUDr. Sviták po schválení pro-
deje sýpky podal trestní ozná-
mení na zastupitelstvo obce 
pro podezření z  trestného činu 
porušení povinnosti při správě 
cizího majetku a na Mirosla-
va Štěpánka navíc ještě trestní 
oznámení pro podezření ze zne-
užití pravomoci úřední osoby. 
Celou záležitost tak prověřovalo 
oddělení Hospodářské kriminali-
ty policie ČR Kroměříž.

Po zhruba dvouměsíčním še-
tření dostala obec do datové 
schránky informaci od policie se 
závěrem: „…provedeným šetře-
ním nebyly policejním orgánem 
zjištěny skutečnosti důvodně 

nasvědčující tomu, že byl spá-
chán trestný čin…“

Trestní oznámení nestačila, 
nastoupilo ministerstvo 

Zdálo by se, že když byla celá 
záležitost řádně prověřená, je 
také definitivně ukončená. Po 
dvou dnech dorazila obecnímu 
úřadu výzva k doložení dokladů, 
tentokrát z  Ministerstva vnitra 
České republiky, Odboru veřejné 
správy, dozoru a kontroly, a to za 
účelem prověření postupu obce 
Dřínov ve věci prodeje obecního 
majetku, kterou inicioval tentýž 
stěžovatel. Další tři měsíce trvalo 
právníkům ministerstva řádně 
prověřit postup obce, jehož závěr 
zněl:

„… vzhledem ke všemu výše uve-
denému tak můžeme uzavřít, že ve 
věci schválení prodeje staré sýpky 
neshledal náš odbor v postupu 
obce Dřínov žádné pochybení, kte-
ré by mělo odůvodnit případnou 
neplatnost schváleného usnesení...“

text: Miroslav Štěpánek



4  | 2023

5

REKONSTRUKCÍ PROŠLA I ULICE K HOŠKOVÉMU
Další z ulic, která prošla  
v roce 2021 generální re-
konstrukcí, byla K Hoškové-
mu. Udělaly se nové chod-
níky ze zámkové dlažby, 
parkovací místa s drenážní 
dlažbou i nový povrch vo-

zovky včetně konstrukč-
ních vrstev. 

Dodavatelem stavby byla fir-
ma PORR, a. s., z Prahy za cenu 
4 891 000 Kč a práce probíhaly 
od 10. 8. do 30. 11. 2021. Do-
tace z  Ministerstva pro místní 

rozvoj ČR činila 2 741 000 Kč.
Celá akce se nesla v napros-

tém souladu se schváleným 
harmonogramem, práce byly 
prováděny velmi odborně  
a kvalitně. Myslím si, že za zdár-
ný průběh akce velké díky pa-

tří zejména stavbyvedoucímu 
firmy PORR, a. s., a našemu ro-
dákovi v jedné osobě Lubošovi 
Maškovi a také technickému 
dozoru investora Pavlovi Šev-
číkovi.

text: Miroslav Štěpánek

UPLYNULÁ FOTBALOVÁ SEZÓNA 
BYLA NEJLEPŠÍ, CO DŘÍNOV ZAŽIL 

SPOLEK DŘÍNOVSKÝCH ŽEN VÁS ZVE 
NA SVÉ AKCE

Náš nejlepší střelec 
Štěpán Novotný skon-
čil s 31 góly na druhém 
místě střelecké tabulky. 
Co se týče posil na nový 
ročník 2023/24, tak se 
nám po třech letech  
z Morkovic vrátil David 
Holan. Oslavy 100 let 
Sokola a 90 let kopané  
v Dřínově, které proběh-
ly loni v červenci, naplá-
noval do nejmenších 
detailů Ladislav Kučírek, 
bez kterého by neměly 
takovou úroveň. Velmi 
pomohla i obec Dřínov, 
která akci z velké části fi-
nancovala. Samozřejmě 
by to nešlo bez čtyřice-
ti pořadatelů, kteří akci 
zvládli s velkým nasaze-
ním. Všem jmenovaným 
chci za Sokol velmi po-
děkovat.

text: Miroslav Laža

I letos Spolek dřínovských 
žen pilně pokračuje v přípra-
vách různých akcí pro veřej-
nost. Z  již proběhlých akcí 
jistě stojí za zmínku pálení ča-
rodějnic a stavění máje, které 
se konalo na konci dubna. 

Další připravovaná akce pro 
děti je „Rozloučení s  prázdnina-
mi,“ které se bude konat 2. 9. od 
16 hodin na místním hřišti. Do 
konce roku je v plánu ještě něko-
lik akcí, které se pomalu překlápí 
do reálné podoby, a o kterých 
Vás budeme včas informovat. 

Na podzim nás bude ještě čekat 
Drakiáda (pokud nám vítr letos 
dovolí a zafouká) a Strašidelná 
stezka Dřínovem. Na veškeré 
akce vás srdečně zveme a těšíme 
se na vaši účast. 

Komu by se zalíbily naše akce 
a chtěl by přiložit ruku k dílu, bu-
deme rádi, když se nám ozvete 
na mail zenydrinov@gmail.com. 
Můžete rozšířit řady našeho spol-
ku nebo nám jen nezávazně vy-
pomoci. Jakákoli účast se cení. 
Těšíme se na vás.

text: Spolek dřínovských žen

Sezóna 2022/2023 patřila určitě k nejlepším za posledních 
dvacet let. Většinu podzimní části jsme byli na prvním nebo 
druhém místě. Poslední dvě kola jsme ale prohráli a přezi-
movali jsme na třetím místě. V jarní části nás pronásledovala 
řada zranění, ale i tak jsme skončili na pěkném čtvrtém místě 
s 48 body a se skóre 87:47.
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OSLAVY 100 LET TJ SOKOL DŘÍNOV
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NA DĚTSKÝ KARNEVAL PŘIJEL I KOUZELNÍK 
K únoru neodmyslitelně pat-
ří i dětský karneval, který se 
uskutečnil v obecní hospo-
dě nejen pro místní děti, ale  
i přespolní. 

Budova byla plná nejen dětí, 
ale i rodičů a prarodičů. Děti si 
daly záležet na tom, aby měly co 
nejhezčí karnevalovou masku,  
a tak už s rodiči dopředu vymýš-
lely, za co se převléknou. Nako-
nec se sešli fotbalisti, princezny, 
pirát, čerti, indián, beruška, ko-
čičky, vojáci i další krásné mas-
ky. Na děti čekaly hry, soutěže  
i volné řádění. Odměnou za 
účast byl párek v rohlíku, aby dě-
tem nekručelo v bříšku. Úspěch 
u dětí i dospělých měla 2 krátká 
vystoupení kouzelníka Šmelka, 
který nám vyčaroval několik ho-
lubiček i králíka. 

Všichni byli spokojení, když vi-
děli usměvavé tváře dětí a jejich 
rozzářené oči. 

text: Jana  Pospíšilová
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RADOST Z MÁJKY ZKAZILI VANDALOVÉ 

www.drinov.czDřínovský zpravodaj

Po utkání místních fotbalistů 
s SK Haná Záříčí se v neděli 
30. dubna uskutečnilo Pálení 
čarodějnic a stavění májky. 
Sešli jsme se na fotbalovém 
hřišti, děti plnily u čaroděj-
nic různé úkoly, zapálili jsme 
oheň, kde byla upálena čaro-
dějnice a děti si pak opekly 
špekáčky. 

Také jsme postavili tradiční 
májku, na jejíž výzdobě se po-
dílely místní děti, ženy i babičky. 
Její postavení zase měli na starost 
muži. 

Radost všem ale zkazili nezná-
mí vandalové, kteří naši krásnou 
májku pokáceli hned tu noc. Ano, 
toto se dříve dělalo, májky se tra-
dičně hlídaly před okolními ob-
cemi, chtělo se za ně výkupné 
a podobně.  Pokácená májka se 
však našla kousek za obcí v po-
toce, takže o nějakém tradičním 
výkupném nemůže být řeč a van-
dalové zničili snahu řady lidí jen 
pro jejich radost. 

text: Jana Pospíšilová


